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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/11-23/2 
URBROJ:  2170/01-09-10-11-2 
Rijeka,  17. 03. 2011. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

SA 9. SJEDNICE VMO SRDOČI 
 

Deveta sjednica Vijeća MO Srdoči održana je 17.03.2011. godine s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Srdoči, Miroslava Krleže 4.  
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Viktor Šalić predsjednik VMO 
- Aldo Benzan zamjenik predsjednika 
- Dean Černeka član VMO 
- Miroslav Maraš član VMO 
- Željka Matković članica VMO  
- Divna Pedić tajnica MO 
 

Ostali nazočni:  
-  

Sjednici nisu bili nazočni:  
-  

Usvajanje zapisnika sa 8. sjednice VMO Srdoči: 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Ureñenje Kalića i okolnog prostora u sklopu natječaja Riječkog programa lokalnog 
partnerstva 

2. Usvajanje prijedloga eko-akcija 
3. Izbor komisije za odabir Naj okućnice, balkon i prozora 
4. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
 

 
AD 1 
U sklopu natječaja za Riječki program lokalnog partnerstva usvojen je projekt Vijeća MO Srdoči za 
ureñenja površine oko Kalića i sanacija samog Kalića, a odbijeno je ureñenje zelene površine u 
Markovićima zbog ograničenih sredstava (20 projekata prijavljeno, a financira se 6), te zbog toga 
što je u Srdočima prihvaćen jedan projekt (Kalić), ali se ureñenje zelene površine može prijaviti za 
slijedeći natječaj.  
Predsjednik je pitao prisutne da li imaju kakav prijedlog oko ureñenja. 
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Zaključak: 

• Potrebno je provjeriti kod VIK-a za Kalić i vodospremu kako izgledaju iznutra i da li bi 
se mogla koristiti za neke druge svrhe. 

• Nije bilo dodatnih prijedloga izvan onog što je planirano za ureñenje Kalića i površine 
oko njega. 

 
AD 2 

Predsjednik je predložio da se održi eko akcija čišćenja javne gradske površine pored barake u Ul. 
T. Ujevića 4 i u naselju Markovići u subotu  26. ožujka ili 02. travnja. Eko akcije se planirane u 
sklopu Programa rada VMO za 2011. godinu. 

Zaključak: 

• Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 
AD 3 

I ove godine je u usvojena akcija u Programu rad Vijeća MO "Birajmo najljepši balkon i okućnicu. 
Prošle godine u komisiji za odabir su bili: Viktor Šalić - predsjednik, Jakov Gudić i Ivan Šimatović. 

Zaključak: 

• Isti sastav komisije odabran je i za 2011. godinu. 

 
AD 4 
1)  
Predsjednik je izvijestio prisutne da na području MO Srdoči komunalni redar nije više Milan 
Mandekić, nego Dean Pavletić, tel.  209 495, mob. 099/2391-474. Radno vrijeme u kancelariji je od 
8 do 9 i od 15 do16 sati, ostalo vrijeme je na terenu. 
2) 
Predsjednik je iznio da će se rampa za invalide za ulaz u Privrednu banku morati korigirati, 
odnosno onakvo rješenje, po ocjeni Odjela GU za komunalni sustav nije prihvatljivo.  

Zaključak: 
• Potrebno je postaviti rukohvat ili izvesti drugačije rješenje. 

3) 
Rijeka promet je najavio da će se ocrtavanje signalizacije na raskršću kod Plodina ocrtati u 
najkraćem roku. Energo prometnicu nakon radova proširenja plinifikacije nije doveo u prvobitno 
stanje. 

Zaključak: 
• Na ocrtavanje navedenog raskršća se čeka više od pol godine. 

4) 
Primljen je odgovor na zahtjev VMO sa se dovrši nogostup u Ul. Mate Lovraka. Odgovor Odjela GU 
za komunalni sustav je da bi to trebao preuzeti Rijeka promet u svom programu održavanja 
prometnica. 

Zaključak: 
• S navedenim će se upoznati gosp. Zdenko Nikšić iz Rijeka prometa koji je zadužen za 

održavanje nerazvrstanih prometnica u ovom dijelu grada. 
5) 
Predsjednik je izvijestio prisutne da je na temelju zahtjeva VMO napravljen projekt za ocrtavanje 
pješačkog prijelaza na D-304 kod Elektromaterijala, koji je dobio suglasnost MUP-a, a na 
suglasnost HC se još čeka. 

Zaključak: 
• Iskazana je nada da će se suglasnost dobiti te da će se što prije pristupiti 

obilježavanju pješačkog prijelaza. 
6) 
G-ña Ivona Matić je uputila zahtjev za besplatnim korištenjem prostora u svrhu održavanja 
besplatne radionice za djecu predškolskog uzrasta i njihove roditelje „Mali i veliki“. 

 
Zaključak: 
• Zahtjev je odobren za korištenje male dvorane, na način da se ugovor sklapa na 



 3/4 

mjesec dana. Termin bi bio jutarnji. Dvoranu je potrebno ostaviti urednu.  
7) 
Tajnica je navela da se izmijenila Odluka o uredovnom vremenu tajništva Mjesnih odbora i to da je 
uredovno vrijeme za stranke od ponedjeljka do četvrtka 8-12, 14-16 sati, a petkom po dogovoru. 
Radno vrijeme tajništva ostaje kao i prije od pon do pet 8-12, 14-16, a na terenu od 12-14 sati. 
8) 
Caffe bar Mocca je zatražio produžetak radnog vremena za 26.03.; 2.,23. i 24. 04. do 2 sata - 
ukupno 4 puta. 

Zaključak: 
• Zahtjev je prihvaćen s 4 glasa za i jednim protiv. Gosp. Maraš je protiv sve dok se ne 

dobije suglasnost stanara za produženjem radnog vremena. 
9)  
Predsjednik je obavijestio prisutne da su ocrtane zabrane parkiranja u ul. M. Krleže ispred ulaza. 
Stanari su malo skeptični zbog moguće neefikasnosti ovog rješenja.  
Predloženo je da se ocrta zabrana parkiranja i ispred ulaza u Brodokomercov market. 

Zaključak: 
• Prijedlog je prihvaćen. 

10) 
Tajnica je napomenula da od 1. do 28. travnja traje popis stanovništva. U MO Srdoči je popisni 
centar Zapad 2. Navela je da će zbog popisa biti ograničeno korištenje prostora za  korisnik 
prostora. 
11) 
Poslan je dopis komunalnom redarstvu i Veterinarskoj stanici zbog napuštenih pasa u okolici OŠ, 
odgovoreno je da je obavljen nadzor koji će se češće vršiti i po potrebi će se poduzeti mjere 
hvatanja i uklanjanja pasa ukoliko to bude potrebno. 
12) 
Udruga Mavrica je zatražila Odjel za gradsku samoupravu i upravu da joj da odobrenje da sjedište 
udruge bude na adresi MO. Odjel je to odobrio, meñutim, Udruga je ipak prijavila svoje sjedište na 
adresi M. Krleže 7. 
13) 
Migotin d.o.o. je ponudio poslovnu suradnju za opremanje dječjih radionica (potrošni i školski 
materijal, hobby radionice…). 
14) 
Predsjednik je predložio da započnu pripreme prijedloge prioriteta za 2012. godinu koji će se ubrzo 
trebati usvajati. 
15) 
Tajnica je rekla da ima dva slobodna termina za baje za krupni otpad 24. i 25. 03. 

Zaključak: 
• Jedna baja se treba postaviti na Srdoči 57, a ostale po potrebi. 

16) 
Predsjednik je rekao da je potrebno uputiti dopis komunalnom redarstvu i pročelnici Odjela GU za 
komunalni sustav da se sustavno rješava problem divljih deponija i odlagališta smeća i to: 

- ispod crkve Sv. Križa 
- ispod T. Ujevića 2, tj. cijela desna strana tog dijela ulice 
- da se očisti granje kod nekadašnjeg marketa Tin 
- odlagalište kod autobusnog stajališta u Baćićima 
- u ul. A. Mohorovičića ispod nadvožnjaka 
- potrebno je postaviti ogradu kod 6 kontejnera pored PBZ-a ne bi li se spriječilo bacanje 

smeća niz padinu. 
Zaključak: 
• Prijedlog je prihvaćen. 

17) 
Predloženo je da se napravi novo rješenje pješačkih prijelaza na raskršću ul. M. Lovraka i Srdoči. 

Zaključak: 
• Prijedlog je prihvaćen. 

18) 
Gosp. Černeka je pitao kako to da policija svaki dan kažnjava grañane ispred Mocce i Khale, ali ne 
i ispred Ex-a i na ostalim dijelovima naselja. 

Zaključak: 
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• Potrebno je poslati dopis MUP-u i zahvaliti se na dobroj suradnji i zatražiti da se 
problem nepropisnog parkiranja rješava i u centru naselja. Navesti i iskrcavanje 
automobila s kamiona na cesti (Ford, Mazda, Kuželka..). 

19) 
Gosp. Černeka je naveo da je Opel postavio reklamu na cesti D-304 na način da zasljepljuje 
vozače. 

Zaključak: 
• O navedenom će se obavijestit komunalno redarstvo. 

20) 
U materijalima za sjednicu dostavljen je plan financiranja Programskih aktivnosti Mjesnih odbora za 
2011. godinu  od strane Odjela gradske uprave, kao i upute za financiranje istih. 
 

 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Divna Pedić 

Predsjednik VMO Srdoči: 
Viktor Šalić 

  
 
 


